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Kartörés, Corinne, sásrkányhajó versenyek, szökõár stb.

Elõfordult már máskor is hogy a karácsonyi beszámoló elmaradt. November 4.- 
én sárkányhajó edzésen bemelegítésként futottunk. Én nagyon gyorsan 
futottam, megbotlottam s elestem. A jobb karomat a válamnál  két helyen 
eltörtem. Gipszelni nem lehetett csak felkötötték a karomat. Természetesen a 
komputerezés is rettenetesen lassan megy, mert az egeret nem tudtam kezelni 
bal kézzel. Soha nem gondoltam volna hogy mennyire függ minden hogy két 
kezem van. Mikor eltörtem a karomat haza akartak vinni az evezõs társak, de 
nem engedtem. A jobb karom az csak logott mozdítani nem tudtam felemelni. 
Beültem az autóba, balkézzel felraktam a jobb kezemet a kormányra s a 
kanyarokban amikor el kellett engedni a kormányt hogy a kezem tovább 
vigyem a jobbal tartottam addig a kormányt. 
No de kezdjük az év elején.
---------------
Ez az év is jól kezdõdik. Január elsején két sárkányhajóval kieveztünk az 
öbölbe megnézni a beuszókat akik ninden január elsején ezt megcsinálják. 
Vagy háromszázan usztak be az idén és sok ezer ember nézte õket. Én 
fényképezni akartam de a csónakba való beszálláskor a fényképezõgép 
beleesett a csónakba, és azóta nem müködik. 183 dollárba került a 
megjavítása de a biztosító fizette az egész összeget. Persze sok utánna 
járásután után mert elöire ki kellett fizetni.
Másodikán a fürdõszobai mósdókagyló lefolyoja kilukadt s elöntötte a 
fürdõszobát.
No mi lesz a harmadik izgultam harmadikán. Semmi sem történt de viszont 
negyedikén a fog inyem begyulladt s nincs semmi kedvem enni. Ez 5 napig 
tartott.
Januárban egy este a  lefekvéskor szinte végig pergett az életem, olyan dolgok 
jutottak az eszembe amikre már nem is emlékeztem, s fõleg olyan dolgok 
amikre nem is akarok emlékezni.
Úgy mondják hogy halál elött hirtelen lepereg az ember élete mint egy mozi 
film. Gondoltam: "no itt az idõ elmenni". De maradtam.
 Egyszer már volt ilyenben részem 1946 ban mikor egy lejtõn biciklivel teljes 
gyorsasággal bicikliztünk a Dunántúlon magas dombról lefelé (jól 
megtekertünk induláskor). Egy lovas kocsi volt csak az uton s ez anélkül hogy 
hátra nézett volna komótosan kocogva balra fordúlt egy dülõ útra. Én 
probáltam lefékezni de a hátsó fék kitüzesedett. és nem müködött. Ekkor a 



kézi fék volt már csak mükõ képes ami mint egy sziréna zúgott s a kocsi 
megállt keresztben az úton nézni hogy mi az a zúgás.
Ekkor pergett le az egész életem de nem ált meg itt, hanem folytatodott amint 
láttam hogy belecsapódtam a lóba, láttam magamat az uttesten feküdni s 
láttam amint a mentõ autó jön s betesznek a mentõbe.
 Az érdekes az volt fogy a kézifék pár méterre a ló hasátol megállitott, 
szerencsére nem volt a folytatása annak amit láttam. 

A nyáron megint voltam Kospallagon, átmentem Erdélybe is egy 
életmódtáborba ahol elõadó voltam. Nagypallon a szokásos Reiki táboromat 
megcsináltuk.
Visszafelé az Air Canada repülõn nem volt víz  se tea se kávé se WC lehúzás. 
Valaki elfelejtette feltölteni a viztartályt egy másik meg nem ellenõrizte le.
Az internet sok érdekeset tud produkálni. A Hargitán amint a buszról 
leszáltunk, egy ember oda jön: “Draskóy úr?” Az internetten láttam a 
fényképét” (pedig az már vagy 14 évvel ezelötti kép). Igen meglepõdtem! 
Nagypallon egy holland ember szólitott néven, mert a honlapomról megismert.
Nagyon sokan irnak a világ minden részébõl akik megtalálták a honlapomat. 
Van aki segitséget kér a fénykép retusálással kapcsolatban, van aki dicsér a 
kalocsai honlapomért de egy szlovák nagyon lehordott hogy megemlitettem a 
Trianont a “várak” lapomon.

Évekkel ezelött irtam hogy vendéglöbõl jöttünk ki Corinne-val egy kinai lánnyal 
amikor egy rendõrkocsi megállitott egy autót s revolvert rántva kiszedték az 
embereket az autóból. Ekkor mondta Corinne hogy áljunk odébb mert az egyik 
revolver pont ránk irányult. Ez a Corinne mániákus depressziós volt s egy uj 
gyógyszerre rakták rá ami az állapotát nagyon lerontotta. Évekig ha már nem 
akart élni mindég felhívott telefonon s elbeszélgettünk néha órákig s 
megnyugodott. Egy májusi napon megint depressziós volt, nem telefonált 
hanem kisétált egy hídra s leugrott a folyóba. A holtestét nem találták meg. Ez 
engemet nagyon megviselt.

Mikor vissza  
jöttem 
Vancouverba a 
balkonom szét volt 
szedve, mert a fa 
részek kezdtek 
korhadni. Meg is 
javította azt egy 
ember vagy 3 hét 
alatt de a pereme 
magasabb lett s az 
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esõviz nem akar lefolyni! Most vitatkozom hogy emelje meg az egész ekélyt 
hogy egyszintben legyen s hogy ne két szinüre legyen festve az erkély hanem 
egyszinüre s lehetöleg ne hullámos  vonal legyen az erkélyemen mint a 
mellékelt kép is mutatja. Az erkély rácsa már három hete le van véve s falnak 
támasztva.
Számomra az erkély nagyon fontos mert ott szoktam enni a sok muskátliaim 
között amik most szét vannak osztva az ismerõsöknél míg oda voltam a 
nyáron.

Mikor vissza jöttem Magyarországról Tomi, Pilár macskája a táskámba rakott 
egy verebet s a szagáról itélve vagy három napig már ott volt. 

Az idei év sok természeti 
katasztrófát okozott a nyáron az 
USA-ban 
Hurrikán Iván 257 km/óra 
sebességet is elért. De ez semmi 
se volt a karácsonyi szökõárhoz 
képest. Nagyobbik fiam Andrew 
aki az idén ünnepelte 40. 
Születésnapját oktoberben 
elment 10 hetes hátizsákkal való 
koborlásra  Singapore, Malaysia, 
Cambodia, Thailand, Laos, 
Borneo.-ba Dec 8-án jött vissza 
Pár nappal elöbb ott mászkált 
ahol a szökõár a legnagyobb volt. 
Több baratjaról nem tudott 
semmit s köztük kajakos társáról 
egy angol lányról semmi hír két 
hétig. Ö is elöjött mint utobb 
kiderült. Borzasztó volt nézni a televiziót amint teherautókoról bedöntik a 
hullákat a tömeg sírokba.
Az osztrákok küldtek azonnal repülõgépet Sri Lanka-ba (Ceylon) megrakva 
kenyérrel. Persze mire oda ért két nap mulva már nem a legjobb állapotban 
volt de a baj az hogy a vámosok nem akarták beengedni, a miniszterelnöknek 
kellett közbe lépni. Mire teherautókra rakták s kivitték oda ahol kellett nem 
tudni milyen állapotban volt. Persze ök ilyen celofánba burkolt kenyeret nem 
ismerik mert rizst esznek. De azért ezek legalább azonnal csináltak valamit 
mig Kanada több mint egy hétig gondolkodott hogy hova küldje a mozgó 
korházat s viztisztitó egységeket.
Láttam egy dokumentum filmet ahol mutatták Alaszkában a szökõár 450 
méter magasra felszaladt egy öbölben amikor a kanári szigeteken egy 
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vulkánikus hegy fele 130,000 évvel ezelött belecsuszott a tengerbe s ma is 
megállapitható hogy USA keleti partján kb 600 méteres szökõárt csinált. 
Ugyanitt a kanári szigeteken van egy másik sziget melynek hasonló lesz a 
sorsa de hogy mikor azt nem tudják megmondani. Lehet hogy jövõ héten de 
lehet hogy sok ezer év mulva.

~~~~~~~~~~
Az idén is versenyeztünk a sárkányhajokkal. Én a Grandragons klubban 
evezek. 55 évesnek kell lenni hogy valaki tag legyen.  Két év alatt 22 
futamban indultam. A legfontosabb az Alcan nemzetközi verseny itt 
Vancouverban ahol 184 csónak indult a versenyen s Grandragons elsõ 
csónakja 34. helyezést ért el a második csónak a Grandragons Too 109 lett én 
ebben eveztem, az elsö csónakban a fiatalabbak voltak.
Julius elsején voltam 74 éves s Kanada ugyanaznap ünnepelte 137 
születésnapját. Ezt a napot kanadai zászlóval evezve ünnepeltük meg.

A 62-es beszámolóból kimaradt az utmutató hogy miként jutunk el a Vinatoruli 
táborba ami internetten érkezett:
“Tehat eljosztok Brassoig, ami gondolom nem jelent majd gondot, mert 
nagyon nagy varos es minden terkepen felvan tuntetve. Brassotol josztok 
Sinaia -ig. Amikor elerted Sinaia-t, akkor a varosbol kifele menet (a Bukeresti 
utvonalon) eszre veszel majd jobb kez felol egy korlatos utat azon feltersz, de 
ha elvétetted az sem baj, mert egy par meterrel arrabb van egy sokkal 
szelesebb feltero, ahol utjelzo tablak is vannak. Ott feltersz es atmesz majd 
egy olyan helyen, ami meg mindig Sinaia-hoz tartozik, de ugy nevezik, hogy 
COTA 1000 (ezer meter magassag), ha ezt a helyen elhagytad, akkor atmentel 
Dimbovita megyebe, haladsz tovabb a Puciosa - Tirgoviste utvonalon, de nem 
ersz el egyikbe sem ezek kozul a nagy varosok kozul, mert a MOROIEN 
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nevezetu helysegbol majd feltersz a hegyekbe ( az eltero a falu kozepetol van, 
ha elhagytad a ciganytelepet). Jobb kez fele tersz el es rogton atmesz majd 
egy hidon. Ha a hidon atmentel, akkor egyenesen mesz elore, ameddig el nem 
ersz a CAPRIORA taborhoz, ahonnan az ut kanyarodik balra, atmesz egy hidon 
es rogton kezd emelkedni, itt mind emelkedik ameddig el nem jutsz egy olyan 
helyre ahol az emelkedo folytatodik, de megjelenik meg egy masik ut is , ami 
enyhen lejt. Azon a lejtoson bemesz es figyeled, mert kell irja tablan, hogy 
TABARA VINATORUL. Ott meg egy kicsit mesz elore es hamarosan odaersz a 
taborba”
Csodálatos, de megtaláltuk a tábort a korlátos utat az emelkedõket és a 
lejtõket, nomeg a cigány (bocsánat róma) telepet. 

~~~~~~~~
Mikor megérkeztem Budapestre, egyik Reikisem már várt a repülõtéren s 
hazavitt a lakására s ment tovább vissza munkahelyére. Megkérdezte mit 
szeretnék enni s a kérdések között volt a tök fõzelék is s én ezt választottam. 
Mondta hogy menjek a Rákóczi téri csarnokba s vegyek tököt, kaprot tejfölt, 
kenyeret. A csarnokban egy szép tököt kiválasztottam s mindent megvettem 
ami a tõkfözelékhez kell. Mikor  meglátta a tököt felkiáltott, ezzel nem tudom 
mit csináljak! Hát le kell gyalulni. Igen, de nekem nincs gyalum, mindég 
gyalult tököt veszek. Mondtam amikor kb 55 éve utoljára tököt vettem akkor 
bizony nem árultak a piacon gyalult tököt.

~~~~~~~~
Természetesen az idén Kospallag megint be volt ütemezve. Nem tudom 
hányadszor voltam ott valoszinüleg nyolcadszor vagy kilencedszer. Kospallagi 
tábor mellett megy el kb 5 méter széles Szt.György vonal (Lei line) ami a föld 
mágnesességgel van összefüggésben. A hires katedrálisokat a középkorban 
mindég ilyen vonalak keresztezõdésében épitették, van olyan katedrális 
angliában ami alatt 3 Szt. György vonal keresztezõdik. Fantasztikus energia 
van ezekben a vonalakban. Pár száz évvel ezelött valaki térképre rajzolta a 
hires kolostorokat s templomokat s ezeket összekötve vonallal látta hogy 
egyes vonalat kap

Az utóbbi 150-200 évben nem vették figyelembe ezeket a szempontokat, így a 
modern templomokban az akusztikai és radiesztéziai rezgések nem éppen a 
megfelelõ lekiállapotot keltenek.. 
A legegyszerübb Szent György vonal merõleges keresztezõdési pontja mentén, 
fellelhetõek azok a pontok, amelyek energia nyerésre használhatók, erre 
hivatottak jelölték ki a régi jól megépített templomokat. 
Ösi keresztény templomok a korábbi pogány - különösen kelta - kegyhelyeken 
épültek. Úgy tınik, hogy a kelták nagyon sokat tudhattak a föld energiáiról. Az 
öskori kultikus helyeket, majd az ókori templomok helyét tudatosan 
választották meg. A Magyarországon kunhalmoknak nevezett dombocskák, 
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melyek szemmel láthatóan emberi kéz mıvei, szintén e hálórendszer részei. Az 
1900-as évek elején a Kárpát-medencében 4000 kunhalmot ismertek.
Energiáját a föld eõtereiõl, a földmágnesességõl nyeri.
A Délvidéken, a mai Vajdaságban a Bánsági-Bánáti pusztában, a Tisza 
bal partjától mintegy 10 kilóméterre, a Törökbecse-Beodra-Torda alkotta 
háromszög középső részén, a Vinceér partján, egy enyhén kimagasló 
dombon, a Szent György - vonalak találkozásánál, lakott településektől 
távol, áll a romos aracsi Pusztatemplom, árván, magányosan, 
elhagyatottan,gazdátlanul, hirdetve az odatévedt vándornak, a régmúlt 
idők dicsőséges időszakát, nagyságát.
~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~
Nagyon rossz gyerek voltam s nem irtam mar nagyon régóta.

Velem 4 emlitesre melto dolog történt.

1. eltörtem a karomat November 4. én de már ujra evezek 2 hónapja. 
Megakartam mutatni hogy milyen gyorsan tudok futni de elvesztettem az 
egyensulyomat (75 eeves leszek Juliusban)

2. Szeptemberben elején történt a most leirt dolog

 Ma délutan egy asszony felhív telefonon hogy 4.5 hónapos kislányát
 megoperálták és az orvosok azt mondták béna lesz a bal oldalára.
 Azonnal mondtam neki "en ezt nem erzem". Nevemet az internetten találta 
meg de sejtelme se volt mi a Reiki. Kérdezte hogy tudnék e segiteni a 
kislányán. Sri Lankabol valo Tamilok. Kérdezte mibe fog kerülni, mondtam 
hogy rendszerint ingyen csinalom. Azonnal felhivtam egyik Tamil 
tanitvanyomat és együtt átmentünk hozzájuk.
 A kislányhoz hozzá se nyultunk (minden csakra nyitva volt az anyjanak 
viszont minden csakrája zárva volt. Lefektettük a mamát és mondtuk hogy 
most nem õ fekszik ott hanem a 4 hónapos kislánya. kb 20 percet dolgoztunk 
a mamán, s a baltérdére tettem a kezem s kérdeztem mi törtent itt. Elösször 
nem értette a kérdést de hirtelen felhuzta a szoknyáját s egy csunya forradás 
volt a térdén - 2 eves. "Honnan tudtad kérdezte? (csak mosolyogtam). Mikor a 
mama összes csakrája kinyilt, a kislány felébredt s mindkét kezét (a bénát is) 
felemelte. A mama elsirta magát, én is.
Megmagyaráztam hogy nem én gyógyitottam, én csak egy csatorna voltam, s 
nagy kitüntetés volt hogy én lehettem a csatrorna. 
Ezt nagyon keveseknek mondtam el mert aki nem ismeri a Reikit nem tudja 
elhinni hogy ilyesmi létezik.
--------
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3.) Egy emailt kaptam, itt van alább de elöbb az elõzmények.

ötvenes évek elején a Rafilmnál dolgoztam s Május elsején mi csináltuk a 
hangszórók felszerelését a Népligetben én akkor 21voltam s megismerkedtem 
egy aranyos gimnazista lánnyal . Mikor a szegedi egyetemröl kirugtak elváltak 
utjaink.

Nemrégiben gondoltam rá hogy vajon mire vitte az életben, erre két 
nap mulva ezt a levelet kaptam.
"Fiamnak kerestem névnapi üdvözlőlapot és váratlanul ismerős névre bukkantam, 
Több, mint ötven év távolából is azonnal ráismertem a fényképed alapján, hogy 
nem névrokonról van szó - a szemed teljesen a régi. Az a lány vagyok (voltam?), 
akit egy május elsején hazaszállítottál a Népligetből, mert elvesztette a társait és 
egy piros tornakarikán kívül nem volt nála semmi 
Azért örülök, hogy rátaláltam a címedre, mert egyszer, nagyon régen, nagyon 
szomorú levelet írtál nekem, amit válasz nélkül hagytam. Magyarázat volt rá, 
mentség nem. Azóta sem felejtettem el, ma is elszomorít, ha eszembe jut. Most 
élek a lehetőséggel és ezúton kérek bocsánatot. Lehet, hogy Te már nem is 
emlékszel semmire, de nekem most így könnyebb.

.Nagyon  örülök, hogy jól alakult az életed, gyönyörűek a fotóid és gratulálok a 
díjaidhoz, no meg a reiki mester-séghez.

Talán nem kellett volna zavarnom Téged, de most már mindegy,  úgyis elküldöm 
ezt az e-mailt, bár komoly nagymamákhoz bizonyára nem illik éjszaka régi 
fiúismerősnek levelet írni...No de ilyen messzire...

Fantasztikusan jól esett ez a levél mert tehát õ is gondolt rám mig az 
évek multak.

Másik levélben
Képet  küldeni nem tudok -  digitális fényképezőgépem sincs - de azért valamivel 
viszonozni szeretném a kedves figyelmet, küldök hát egy idézetet egy minap 
olvasott könyvből. Ez a mondat nagyon megragadott, talán neked is tetszeni fog:
"Ami valaha fontos volt nekünk, az életünk végéig megőrzi fontosságát, mert 
egy folyamat mozzanata, amely ellobbant ugyan, de előbb még rész vállalt 
abból, hogy olyanokká váljunk, amilyenek vagyunk."

Megirtam neki hogy nagyon örülök hogy nincs se scannere se digitális 
kamerája mert én öreá ugy akarok emlékezni ahogy 55 évvel ezelött láttam.
 Amikor az 50. érettségi talalkozóról akartak nekem fényképet küldeni 
ugyanezt mondtam nekik, ezeket az arcokat én nem ismerném mind vad 
idegenek számomra, de él bennem a képük 50 év elöttrõl.
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4)  Nem megyek haza az idén, itt maradok versenyezni a nyáron, habár 
anyagilag segítséget többen is felajánlottak, de a nyáron szedik szét a házat az 
összes csöveket kicserélik, mert folyton csörepedés van a házban így jobb lesz 
ha egy év mulva megyek haza.
Az utat Magyarországon kifizették volna még akkor is ha nem tanitok cserébe 
Reikit. Valahogy nehez lett volna elfogadni. 
____________
Mult nyáron voltam a  Kospallagi táborban de a vezetö kiutált engemet mert 
féltékeny volt hogy engem allandoan körül vettek a fiatalok öt meg nem. aztán 
átmnetem a Bálványosra erdélybe ahol elöadó voltam egy eletmod taborban 
majd Reiki tabort vezettem Nagypallon. Ez hozott egy kevés Eurót.

•Julius 1 én volt a 75 szuuletésnapom ahol 24 en voltak jelen. Volt itt 
egyetemi évfolyamtársam, volt aki ujfundlandi kapcsolat, voltak itt 
sárkányhajósok, Reikisek stb. 

• Még Juniusban irtam az unokatestvéreméknek akiknél vannak perzsa 
szönyegeim s egyebek hogy ha már ott van náluk akkor vegyék meg. Egy 
olyan gyülölettel teljes levelet kaptam hogy az nem minden napi. Mivel sokszor 
laktam náluk mikor magyarországon voltam ezt ugy tekintik hogy én lelaktam 
ezeket, s fel volt háborodva hogy vén fejjel ilyesmit irni mertem.
Egy honapja gondolkozom a válaszon, de nem fogja kirakni az ablakba. Mivel 
nem azonnal válaszoltam igy hatás erõsebb lesz. belenyugodtam egy fillért 
nem kapok de azért megirom hogy miként látom én amit õ irt. Felrotta hogy a 
fiánál Olaszországban is voltam egy darabig de hogy a fiát én hozattam ki 
Newfoundlandba s ott lakott egy honapig arra nem emlékszik. Szelektiv 
memoriája van. 

• A házban az összes réz vizvezeték scöveket le kell cserélni az én részem 
3030 dollár. Még nem kezdték el a lakás szétszedését mert az elöbbi helyeken 
aszbesztot (1-4%) talaltak a gipsz falakban s olyankor légmentesen le kell 
zárni mindent s mint az ürhajosok ugy be vannak öltözve. Hogy meddig 
tolodig nem tudni s ha a milyenkben is talalnak aszbesztot akkor még kell 
fizetni. 

• Augusztus 4 -én sárkányhajó edzés után beültem az autoba s a parkolobol 
kijövet a fék helyett a gázra léptem s 2 másik autot is összetörtem. Az enyém 
totál káros. 14 öltést kaptam a fejem tetejére korházban ahova amentõk 
bevittek. egy egyetemista lány varta össze. egy het mulva ki kellett volna 
vetetni de mivel akkor a Vancouver szigetén volta a Soproni egyetemi 
évfolyamtársak talalkozoján, igy elöbb elmentem az orvosomhoz hogy vegye 
ki de õ szabadságon volt igy egy másik orvoshoz ugyanott mentem. Kiderült 

8



tul korai a kiszedés csak párat vett ki. Tegnap ujra átmentem Észak 
Vancouverba ahol az orvosom van s eddig ez 25 perc vezetést jelentett, de 
most  autobusszal, földalattival tengeri busszal majd ujra busszal kell menni 
ami egy ora de tegnap 90 perc volt. a várakozás az orvosnál egy ora, igy már 
6 orát töltöttem ott s tegnap a férfi orvos olyan gagyi kinézetü volt hogy jobb 
is hogy nem vette ki az öltéseket mondván hogy a rászáradt vértõl nem látja, 
mossam meg a sebet s jöjjek vissza. Beintettem hogy nem jövök. Nem 
messze Pilartól van egy "Walk in Clinik" orvosi rendelõk ahova csak besétál az 
ember. azt mondta a lány gyere vissza 2 ora mulva. "Nem jövök" s elsétáltam 
egy másik ilyen helyre kb 1 Km re de itt meg azt mondta a nõ hogy hétvégén 
varrást nem vesznek ki. No most hogy mindenütt megmondtam a véleményem 
hova menjek? az orvosnõm visszajön kedden de minden percre be van 
valakiütemezve. 
Tegnap Pilar a barátnõm kivette a varrást a fejembõl.

•Észak 
Vancouverba 
átmenet a 
tengeri buszon 
készitettem a 
mellékelt képet. 

• Többen irták a 
kospallagi tábor 
után hogy 
nagyon 
hiányoztam s 
nélkülem más 
volt a tábor. 
(biztos volt aki 
helyettem 
összeveszett a 
tábor vezetõvel) 
mert ez már 
szokásos évi dolog 
volt. Tavaly idegesitette hogy a fiatalok mindég körülöttem voltak s nem 
körülötte. Kár, mert nagyon szerettem Kospallagra járni és hogy Erdélyben sok 
ismerösöm van azt Kospallagnak köszönhetem. Erröl majd máskor.
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